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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 2 
TORSDAG DEN 9. juni 2005. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Bjarne Thor Jensen, Erik Jonas Pedersen, Anders 

Nielsen, Ole Colberg, Jørn Weirsøe, Per Jakobsen, Søren Nielsen og Helle Skovgaard. 
 
Afbud:  Anker Blauenfeldt, Søren Kofoed og Mette Bjersing, 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 

Lone Klamer anmodede indledningsvis medlemmerne om at meddele både om de 
kunne eller ikke kunne deltage i indkaldte møder. 

 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Det blev besluttet at tage pkt. 5 og pkt. 6 før pkt. 3, da Bjarne Thor Jensen havde be-
hov for at forlade mødet tidligt. Med denne ændring blev dagsorden godkendt. 

 
Pkt. 2: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 1, d. 31. marts 2005. 

Referatet blev godkendt. 
 
Pkt. 5: Økonomi. 

Bjarne Thor Jensen kunne meddele, at økonomien for 2004/05 så fin ud, og det for-
ventedes, at årsregnskabet ville give et stort overskud, trods en nedgang på ca. kr. 
4.000 i kontingenter. Alle udvalg havde vist påpasselighed med udgifterne. Nogle mi-
nikasserer mangler dog at aflevere det endelige regnskab.  
 

Pkt. 6: Kontoret 2005/2006. 
 Kontor assistent. 

Anders Hebo har sagt ja til ansættelsen. Ansættelseskontrakten skal dog rettes til med 
hensyn til opsigelse, funktionærlov mm., Klavs Andreassen vil tage sig af dette. 
Der blev i bestyrelsen enighed om, at SBKr.’s nye officielle adresse vil blive Anders 
Hebo’s private adresse, og at der skal være telefontid to gange om ugen. Det blev be-
sluttet at forsøge med telefontid mandag kl. 17 – 20 og onsdag kl. 9 – 12. 
Det blev diskuteret om det i fremtiden evt. skulle være den kontoransatte der indtaster 
holdturneringen på infosport. Bjarne Thor Jensen nævnte, at han havde advaret An-
ders Hebo om, at dette kunne blive en mulighed. Anders Nielsen vil tage initiativ til  
at samle Karen Margrethe Hallarth, Per Jakobsen og Tonny Brohus for at diskutere 
mulighederne nærmere. 
Bjarne Thor Jensen meddelte, at annoncerne til regelbogen var færdige, og det blev 
vedtaget, at Anders Hebo skal lave regelbogen allerede i år, selvom dette kan betyde, 
at den bliver lidt forsinket. 
Det er planlagt, at d. 1. juli 2005 bliver startdato for Anders Hebo. Det betyder, at be-
styrelsen skal underskrive en fuldmagt, så Anders Hebo får adgang til kredsens konti. 
Politisk kasserer. 
Der desværre endnu ikke fundet en politisk kasserer, der skal tage sig af at lave bud-
getter sammen med minikassererne, opfølgning af budgetter og afslutning af regnska-
bet. 
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Klavs Andreassen lovede at forespørge forskellige mulige personer, men efterlyste 
flere forslag. 
 

 
Pkt. 3: Siden sidst. 

Klavs Andreassen refererede kort fra et ekstraordinært HB møde, hvor man havde 
brugt megen tid på at diskutere, hvorfor budgettet ikke var blevet vedtaget på repræ-
sentantskabsmødet. Hovedbestyrelsen havde på formødet aftenen før, ikke haft ind-
tryk af at licenssystemet ville falde. Der vil på det ekstraordinære repræsentantskabs-
møde blive fremlagt to budgetter, et der bygger på et modificeret licenssystem, og et 
der ikke indeholder licenssystem. 
I forbindelse med en oprykningskamp mellem Greve og Team Roskilde til Danmarks-
serien er der indgivet protest. Da kampen er afholdt i SBKr. regi skal/bør SBKr.’s re-
gelsæt anvendes. Sagen er sendt til appeludvalget.  
 

Pkt. 4: Orientering fra DBF’s repræsentantskabsmøde, Ekstraordinært repræsentant-
skabsmøde d. 16. juni 2005. 
Klavs Andreassen refererede fra DBF’s ordinære repræsentantskabsmøde. Mødet for-
løb lidt usædvanligt i mange henseender, idet mange var mest interesserede i den nye 
badmintonliga. Et ændringsforslag om en liga med 9 kampe blev ikke vedtaget. 
Forslaget om generelle lovændringer blev vedtaget, hvorimod en reglementsændring 
og licenssystemet ikke blev vedtaget. Det sidste medførte, at budgettet heller ikke blev 
vedtaget, hvilket medførte, at der indkaldes til ekstraordinært repræsentantskabsmøde 
d. 16-6-2005. Indkaldelsen til mødet er kommet og indeholder licenssystemet i en re-
duceret form.  
Anders Nielsen meddelte, at han vil stille et ændringsforslag, hvorved licenssystemet 
vil blive mere visionært, og hvor DBF opkræver licensen direkte hos den enkelte spil-
ler. 
  

Pkt. 7:  Breddekonsulentens tilbagemeldinger fra udvalgene. 
Helle Skovgaard meddelte, at der 

1. er foretaget en afgrænsning af klubber i indsatsområdet (angivet med blåt på 
det ophængte kort på kontoret), der er i alt 80 klubber heraf 26 DGI klubber 

2. søges om ledige badmintonskoler 
3. ønskes input fra de enkelte udvalg (kalender med vigtige datoer) til en lille fol-

der som skal udsendes til klubberne. 
Folderen, der skal bestå af et pænt omslag til de forskellige oplysninger fra udvalgene, 
blev bevilliget af bestyrelsen. Anders Nielsen efterlyste nogle stikord til, hvad der skal 
stå om udvalgene. Lone Klamer mente, at en udsendelse i midten af august er for tid-
ligt, da mange breddeklubber først kommer i gang i september/oktober.  
På en forespørgsel fra Anders Nielsen om, hvorledes man måler resultatet af bredde-
konsulentens arbejde, fortalte Helle Skovgaard, at hun skal indberette til DBF som vi-
deresender til DIF, og at resultaterne opgøres efter et indviklet pointsystem. 
Helle Skovgaard havde deltaget i et UU møde i Fredericia, hvor det blev vedtaget, at 
DMU bliver en helt almindelig turnering, hvor klubberne selv melder spillere til. Bli-
ver der for mange tilmeldinger sorteres efter klassifikationslisten. Klubportalen bør 
kunne bruges til tilmeldinger også med x-makker. 
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Pkt. 8: ”Hvad skal SBKr’ bruge sine penge til?” 

Punktet udskydes til senere, man ønsker at gå videre med det system, der blev intro-
duceret sidste sæson af Bjarne Thor Jensen og Erik Jonas Pedersen. 
 

Pkt. 9: Orientering fra udvalgene. 
AU. 
Intet. 
SSU. 
Referater ligger på hjemmesiden. 
USU. 
Har haft sommermøde, alle trænere er på plads. 
VETU. 
Holdturnering er på infosport. 
BREDU. 
Intet. 
UDU. 
Intet. 
DU. 
Dommerkursus i oktober. Ingen deltagere til Forbundsdommerkursus. Der afholdes 
ikke kredsdommerkursus i år. Der skal være bedømmelseskursus næste år, pris ca. kr. 
3.000, hvilket svarer til ca. 1/3 af DU’s budget. Klavs Andreassen bad om at få et 
overslag over omkostningerne. 
IT. 
Intet. 

 
Pkt.: 10:  Eventuelt. 

Næste bestyrelsesmøde den 7. september 2005 kl. 18.00 i Idrættens Hus. 
Næste AU møde den 15. juni 2005 kl. 18.00. 
DBF HB møder: 26-27/11-2005. 5/2-2006, 25-26/3-2006, 21/4-2006.  
DBF repræsentantskabsmøde: d. 22/4-2006. 
Det henstilles, at Farum ikke bruger navnet ”Danish Junior Open” til deres ungdoms-
turnering. 
Anders Hebo skal i fremtiden sørge for vand/kaffe forefindes på kontoret. 
 

 
 
 

Mødet slut kl. 22.45.       godkendt
  


